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Ve čtvrtek jsme se probudili do zasněženého dne. Podíváme-li se z okna, ještě více na nás dopadne 
atmosféra adventu a vánoc. Člověk zjihne, zahřeje ho u srdíčka a v daný moment si uvědomí, že ten 
život není zas tak zlý a špatný. Jsou to právě tyto chvilky, které nás drží nad vodou a dělají život o to 
radostnější. I obec se snažila svátky vánoc lidem zpříjemnit třeba právě rozsvícením stromu před 
obecním úřadem. Vystoupení dětí z mateřské školy vehnalo některým i slzy do očí a rodiče se 
s pýchou mohli dívat na svoje ratolesti, jak se svojí bezprostředností přednášejí jednu písničku a 
básničku za druhou. A to je ten správný životabudič.  Na setkání u stromu nechybělo vánoční 
pohoštění podávané zdarma. Letos jsme si mohli zakoupit výrobky mateřské školky a svíčky či ozdoby 
z Arkádie. Děti si mohly zajezdit vláčkem, též zdarma. Díky patří rodině Blümlovým. Setkání u 
rozsvíceného stromu bylo zakončeno ohňostrojem.  Nálada byla pěkná a většina lidí odcházela 
spokojena. 

 

 

 

A další  předvánoční setkaní bylo připraveno v naší kapli.  V úterý 15.prosince zde vystoupily děti ze 
Základní umělecké školy z Duchcova pod vedením ředitelky p.Gauserové.  Před ne zcela zaplněnou 
kaplí nám děti předvedly své pěvecké umění a hru na flétnu. Na závěr jsme si společně zazpívali 
několik koled. Opravdu úžasná atmosféra.  Nepamatuji si, že by  v kapli někdy probíhala podobná 
setkání.  Je to inspirace do dalších let. 

 



 

 

A než se zase vrátíme do všedních starostí, dovolte mi jménem svým a jménem všech členů 
zastupitelstva Vám popřát krásný zbytek adventu, pohodové vánoce a do nového roku  vše nejlepší, 
pevné zdraví, rodinou pohodu a splnění všech přání. 

 

       Alena Matějková                                                                                                   
       starostka obce Lahošť 

 

Stručná rekapitulace roku 2009 

Leden  - s příchodem roku se ochladilo, byly dočasně přerušeny práce na kanalizaci  na stoce 
„D“ Na  Vypichu. Obec zaměstnala dva pracovníky na veřejně prospěšné práce. Probíhala 
náročná jednání s SVS a.s. o finanční pomoci občanům na realizaci přípojek. Bylo 
zprovozněno kontaktní místo Czech Point na obecním úřadě. Svá životní výročí oslavili: 
p.Janoušek, p.Kolářová Antonie, p.Pleiner, Richvalský Jan . 

Únor  - obec po dlouhé době nepořádala svůj ples, neboť se nepodařilo dohodnout 
podmínky pronájmu sálu. Z těchto důvodů nebyl ani dětský maškarní ples. Ples zorganizovala 
p.Nováková v sousední obci v Jeníkově a měl úspěch. Probíhala bouřlivá jednání k úpravě 
koryta potoka Bouřlivec. Zastupitelstvo obce schválilo terénní úpravy za bývalou skládkou. 
Byl schválen záměr prodat bývalý kulturní dům. Svá životní výročí oslavili p. Blümlová, Kolář 
Josef, Klaboch, Müllerová Libuše. 

Březen  - v soutěži o nejlepší internetové stránky se obec umístila v krajském kole na čtvrtém 
místě. Rybáři uklízeli Velkou a Sadílkovu vápenku. Jejich snaha bohužel vydržela jeden den. 
Byl zahájen archeologický průzkum v místech budoucích inženýrských sítí pro 6 rodinných 



domů. Stále probíhala jednání se Severočeskou vodárenskou společností o možnosti přispět 
občanům na realizaci jejich přípojek. Byla zorganizována veřejná schůze na akci Revitalizace 
potoka Bouřlivec  za účasti projektanta a Povodí Ohře. Z řad občanů téměř nikdo nepřišel. 
Svá životní výročí oslavili p.Vích, Sandri, Sandriová. Navždy nás opustila paní Jolana 
Šlabiárová. 

Duben – po delší odmlce jsme uvítali nové občánky v obci – 4 chlapce a 8 dívek. Své umění 
předvedly děti z mateřské školy s krátkým pásmem básniček a písniček. Rodiče obdrželi 
poukázku na odběr zboží v hodnotě 500,- Kč, kytičku a děti kosmetický balíček a plyšovou 
hračku. Začátkem dubna proběhla veřejná schůze s majiteli domů, jejichž přípojky vedou 
přes silnice ve správě Správy a údržby silnic – tj. silnice 2. a 3.třídy. Jednání byla hektická a 
velice nepříjemná. Byl dokončen archeologický průzkum na inženýrských sítí pro 6 RD. Své 
životní jubileum oslavili p.Bělohlávková Olga, Suchý, Halková, Špytalský, Kunická, Nováková 
Františka. Navždy nás opustil pan Jiří Novák. 

Květen – začátkem měsíce jsme obdrželi první příznivou zprávu od Severočeské vodárenské 
společnosti a.s. Občanům přispěje částkou 5.000,- Kč na projekt a pod státní komunikaci 
uhradí části přípojek. Toto rozhodnutí bylo průlomové a přineslo nám velkou radost, že se 
podaří usnadnit občanům složitou situaci při realizaci kanalizačních přípojek, která jim 
vyplývá ze zákona a ani obec tuto skutečnost neovlivní. Obec přispěla částkou 2.000,- Kč na 
zřízení Baby boxu v teplické nemocnici a symbolickou částkou 5.000,- Kč na opravu střechy 
jeníkovského kostela.  Byl definitivně schválen prodej kulturního domu. Své životní jubileum 
oslavili paní Zatloukalová Jaroslava, Semerádová. 

Červen – uskutečnily se volby do Evropského parlamentu s volební účastí v naší obci 25,78 %. 
V předstihu byly realizovány části přípojek na Teplické ulici, které souvisely s úplnou 
uzavírkou této komunikace. Obec byla zatěžkána objížďkou. Na hřišti se konalo sportovní 
odpoledne pro dospělé i děti. Nejdříve si zahrála stará garda fotbal a pak si zasoutěžily naše 
děti. Pro dospělé byla na závěr připravená volná zábava do večerních hodin s malou ohnivou 
šou. Zastupitelstvo schválilo závěrečný účet obce za rok 2008. Obec uhradí občanům ze 
svého rozpočtu realizaci části přípojek pod místními komunikacemi. Nabylo v platnost 
kolaudační rozhodnutí na první část kanalizačních stok. Byla podepsána dohoda se 
Severočeskou vodárenskou společností a.s. na finanční spoluúčasti v obcích Lahošť, Jeníkov a 
Oldřichov.  Byla zahájena jednání o prodeji pozemku v Hornické ulici na výstavbu rodinných 
domů. I nadále se pracovalo na změně č.1 územního plánu obce. Mateřskou školku opustilo 
10 nových školáků. Své životní jubileum oslavili pan Bílek, Prokopová, Baštincová. 

Červenec – začaly prázdniny a byla napuštěna požární nádrž. O údržbu zeleně se stále starají 
dva pracovníci. Probíhají jednání o přepojování stávajících kanalizačních přípojek. I o 
prázdninách se schází zastupitelstvo, neboť obec obdržela výpověď z nájmu nebytových 
prostor z důvodu ukončení  prodejny potravin. Zastupitelstvo obce schvaluje odkoupení 
pozemků od Státních statků – komín ve vápence a část pozemku za zahradou mateřské školy. 
Pravidelně probíhají kontrolní dny na stavbu kanalizace. I na hospodaření obce pomalu 
začíná dopadávat krize. Daňové příjmy se začínají postupně snižovat. Oproti loňskému roku 
již o 272 tis.Kč. Své životní jubileum oslavila paní Kolářová Miluše. 

Srpen – opětovně se o prázdninách schází zastupitelstvo obce, ale otevření prodejny 
potravin od září není doposud vyřešeno. V srpnu začíná první přepojování kanalizačních 
přípojek, kde bylo vybíráno stočné. Občané obdrželi od projektanta první projektové 



dokumentace a zároveň jsou sepisovány první dohody o finančním příspěvku občanům a 
realizaci části kanalizačních přípojek. V první fázi bylo předloženo 35 projektů na přípojky. 
Následně bylo Severočeskou vodárenskou společností a.s. vyplaceno prvních 155 tis.Kč na 
příspěvek na projektovou dokumentaci. Investor stavby obdržel podklady pro zpracování 
dodatku na realizaci části kanalizačních přípojek. Zastupitelstvo obce bylo pozváno na exkurzi 
do Koberova do komplexu pasivních domů, které by v budoucnu mohly být postaveny v obci. 
Své životní jubileum oslavil pan Berger, Baranovič a paní Zatloukalová Květoslava. 

Září – na obecním úřadě proběhla kontrola hospodaření za první pololetí letošního roku a to 
bez výhrad. Bylo dokončeno stavební řízení na dokončení terénních úprav a následnou 
rekultivaci pozemku za bývalou skládkou. Vzniklý kopec dostává pracovní název – keltský 
pahorek. Jako vždy jsou v obci zastánci, kteří se těší, že budou mít děti kde sáňkovat, ale má i 
své odpůrce. Zastupitelstvo projednávalo tři žádosti o pronájem nebytového prostoru ke 
zřízení prodejny potravin. Nakonec byl upřednostněn místní podnikatel s praxí v oboru. 
Zapojili jsme se do projektu zelená obec – v průjezdu obecního úřadu je umístěna nádoba na 
drobný elektroodpad. Občanům jsou proplaceny první příspěvky na projektovou 
dokumentaci na kanalizační přípojku. Probíhá druhá část kolaudace na stoky v Jeníkově a 
Oldřichově. Ve školce byl oficiálně zahájen nový školní rok s plnou kapacitou dětí. Byly 
rozšířeny veřejně prospěšné práce o tři pracovní místa. Své životní výročí oslavili paní 
Langweilová, Provazníková, Štádlíková, Kunrtová. Navždy nás opustila paní Anna 
Semerádová. 

Říjen – měly se konat volby do poslanecké sněmovny. Díky politické situaci ve státu byly 
volby zrušeny. Byl zveřejněn záměr prodat 6 pozemků na výstavbu RD. Zastupitelstvo 
schválilo uzavření budoucí smlouvy o prodeji pozemku v Hornické ulici za účelem výstavby 
energeticky pasivních domů. Obec zřídila své datové schránky a čerpala dotaci na rozšíření 
služeb kontaktního místa Czech point. Byly zahájeny práce na novém protipovodňovém 
plánu obce a projektu náhradní výsadby zeleně v rámci revitalizace potoka Bouřlivec. 
V dalším kole byla předávána projektová dokumentace na kanalizační přípojky a zároveň 
podepisovány dohody o finančních příspěvcích. Svá životní výročí oslavila paní Baranovičová 
a pan Novák Vlastimil. Navždy nás opustila paní Jolana Lacušková. 

Listopad – na úřadě jsme vítali nové občánky. V letošním roce se narodilo 7 dětí –  3 dívky a 
4 chlapci. Opět všichni obdrželi stejné dárky – poukázka na odběr zboží, kosmetický balíček a 
plyšovou hračku. Byla schválena změna č. 1 územního plánu obce. V letošním roce byly 
naposledy přistaveny kontejnery na velkoobjemový odpad a uskutečnil se svoz 
nebezpečných odpadů. Předem určená stanoviště na sběr nebezpečných odpadů se během 
víkendu změnila na tři malé skládky.  Občané jsou předem informováni o druhu sváženého 
odpadu, přesto sem navezli vše, co jim doma právě překáželo. V pondělí byly odvezeny dva 
plné kontejnery odpadu. Lahoští fotbalisté ve III.třídě okresního přeboru v podzimní části 
skončili na třetím místě. Byla opět otevřena prodejna potravin v domě č.p. 47. Bylo 
dokončeno přepojování kanalizačních přípojek, kde bylo vybíráno stočné a položen asfaltový 
povrch směrem na Jeníkov. Na obecním úřadě proběhla kontrola inspekce životní prostředí 
na dodržování zákona o odpadech. Nebyly shledány žádné závady. Finanční krize je opravdu 
v naší obci znát, daňový propad je již 504 tis.Kč První pondělí v adventním čase byl před 
obecním úřadem rozsvícen vánoční stromek. Své životní výročí oslavila paní Aichingerová, 
Durchánková a pan Novák Václav. 



 

Vítání občánku listopad 2009 

 

Vítání občánků listopad 2009 

 

Takto se třídil nebezpečný odpad 



Prosinec – opět byly občanům vyplaceny další příspěvky na projektovou dokumentaci na 
kanalizační přípojku. Byly zahájeny konečné úpravy chodníků v okálech. Finanční úřad zahájil 
kontrolu na čerpání dotací na veřejně prospěšné práce, opravu střechy věže obřího pramene 
a zřízení kontaktního místa Czech Point. Nebyla shledána žádná porušení. Zastupitelstvo 
obce i na příští rok ponechalo ve stejné výši poplatek za likvidaci všech odpadů a to 400,- Kč 
za osobu/ rok, schválilo rozpočet na příští rok – příjmy 4.786 tis.Kč, výdaje 4.666,- tis.Kč a 
financování 120 tis.Kč. Do rozpočtu nejsou promítnuty náklady na kanalizaci. Jen pro 
informaci náhodný výdej. Za to že naše děti dojíždějí do základních škol jsme v roce 2009 
zaplatili okolním městům 472 tis.Kč. V kapličce se uskutečnilo předvánoční vystoupení dětí ze 
ZUŠ Duchcov. Děti z mateřské školy pro své rodiče připravily besídku. Napadl první sníh. 
Proto se obracíme na občany se žádosti, aby si i nadále čistili chodníky před svými domy od 
sněhu. Není v našich silách zabezpečit schůdnost všech chodníků. Zaměříme se především na 
hlavní cesty. Proto žádáme o Vaši vstřícnost. Obec se snaží též vyjít občanům vstříc i tím, že 
v posledních letech nenavyšovala daň z nemovitosti a ani poplatek za likvidaci odpadu, 
přestože náklady stále narůstají. Za Vaši ochotu Vám děkujeme. Ke 4.prosinci je nás už v obci 
591 trvale hlášených osob. Svá výročí oslavili nebo oslaví paní Pejpová a Matějková Eva. 

 

Tak toto bylo shrnutí možná toho nejdůležitějšího, co se u nás událo. Možná jsem na něco 
zapomněla, ale jsme si vědomi, že stále je v popředí kanalizace. Po novém roce budou 
obnoveny práce na částech přípojek pod ulicí Švermova a následně budou zahájeny stejné 
práce pod místními komunikacemi. Víme, že už je obec rozkopaná dlouho a je to pro nás 
všechny nepříjemné, ale žádáme Vás ještě o strpení. V dubnu příštího roku budeme jezdit už 
po nové silnici a majitelé domů budou mít ušetřeny část nákladů na novou přípojku. 

Ještě jednou vše nejlepší v roce 2010. 

     ****************** 

A na závěr trochu pro zasmání. 

"Táta mi na Vánoce nasliboval hory, doly." 
"A splnil ti přání?" 
"Jo, koupil mi atlas hor..." 

 

Fanouš se udiveně vyptává Jendy:  
"Proč chceš od Ježíška dvě soupravy elektrických vláčků?" 
"Chci si taky hrát, když je táta doma!" 

 

Chlápek vybírá dárek k Vánocům: "Máte něco levného, užitečného a hezkého?" 
"Třeba tady kapesníčky," ukazuje ochotně prodavačka, "pro koho to máte?" 
"Pro manželku." 
"Tak to bude určitě překvapená." 
"To jo," souhlasí ženáč, "ona myslí, že dostane pod stromeček kožich!" 

 

 



 

 

 

 

 

 

        

 


